



北京智制汇科技有限公司

AAA级信用单位

The credit rating is AAA

评审标准: CF-315:8000

Rating standard

查询网址: www.315.vg

Enquiry website

颁证日期: 2020年09月07日

Date of issue

长风国际编码: 111011220090743372

Changfeng code

指导机构: 长风国际集团专家评审委员会

Guidance organization



互认标识

315全国征信系统诚信企业认证

长风国际信用评价(集团)有限公司



证书真伪年申验证



信用等级证书

Certificate of Credit Grade

长风国际编码: 111011220090743372
Changfeng code

北京智制汇科技有限公司

针对该单位的信用记录、经营状况和发展前景等综合情况, 评定信用等级为:
According to the comprehensive situation of the enterprise, its credit grade is:

AAA级

评审标准: CF-315:8001
Rating standard

初次颁证: 2020年09月07日
Date of issue

有效期至: 2023年09月06日
Date of expiry

查询网址: www.315.vg
Enquiry website



互认标识



证书真伪年审验证

持证须知:

Notes:

1.《信用等级证书》自颁布发证日期起, 有效期三年。

Since the issuing date, the validity of Certificate of Credit Grade will be 3 years.

2.《信用等级证书》每年1月1日至12月31日参加年度检验, 年检合格后, 录入数据库, 年检信息可扫描二维码查询。

From 1st January to 31st December each year, Certificate of Credit Grade should be inspected annually. After qualification of the inspection, the certificate should be stamped to confirm the annual inspection, and typed into database. The annual inspection information can be inquired by scanning QR code below.

3.信用状况发生变化的, 需要重新评定等级, 更换信用等级证书。

If the credit status of enterprise changes, the enterprise should be reevaluated for its grade, and the credit grade certificate should be changed.

4.《信用等级证书》不准涂改、转借、伪造、出租、转让。本证书在中华人民共和国区域内通用。

Certificate of Credit Grade cannot be obliterated, lent, forged, rented or transferred. This certificate is applicable for the People's Republic of China.

5.未经通过年审合格的证书, 不得使用于宣传或招投标。

Certificates that have not passed the annual inspection shall not be used for publicity or bidding.

年审记录

Annual Inspection Status

年 月	年 月
2021年12月31日前年审有效	2022年12月31日前年审有效



质量服务信誉证书

Certificate of credit for quality service

长风国际编码:111010520090743373
Changfeng code

睿师育人信息科技有限公司集团有限公司

AAA级质量服务信誉单位

AAA class quality service unit

评审标准:CF-315:8004
Rating standard

初次颁证:2020年09月07日
Date of issue

有效期至:2023年09月06日
Date of expiry

查询网址:www.315.vg
Enquiry website

年审记录
Annual Inspection Status

年 月 2021年12月31日前年审有效	年 月 2022年12月31日前年审有效



互认标识



证书真伪年审验证

注:每年12月31日前对上一年度信用状况进行年审,可在二维码和网站查询年审状况,未年审无效。
Note:The annual review should be done before December 31 of each year.This certificate will continue to be effective after the review. Please scan the QR code or check the website for the validity status of the certificate.



重合同守信用证书

Certificate of Observing Contract and Keeping Promise

长风国际编码:111010520090743373
Changfeng code

睿师育人信息科技有限公司集团有限公司

AAA级重合同守信用单位

AAA level unit that complies with the contract and promises

评审标准:CF-315:8003
Rating standard

初次颁证:2020年09月07日
Date of issue

有效期至:2023年09月06日
Date of expiry

查询网址:www.315.vg
Enquiry website

年审记录
Annual Inspection Status

年 月	年 月
2021年12月31日前年审有效	2022年12月31日前年审有效



互认标识



证书真伪年审验证

注:每年12月31日前对上一年度信用状况进行年审,可在二维码和网站查询年审状况,未年审无效。
Note: The annual review should be done before December 31 of each year. This certificate will continue to be effective after the review. Please scan the QR code or check the website for the validity status of the certificate.



诚信经营示范单位证书

Certificate of Credit Management Demonstration Unit

长风国际编码: 111010520090743373
Changfeng code

睿师育人信息科技有限公司集团有限公司

AAA级诚信经营示范单位

AAA class integrity management demonstration unit

评审标准: CF-315:8005
Rating standard

初次颁证: 2020年09月07日
Date of issue

有效期至: 2023年09月06日
Date of expiry

查询网址: www.315.vg
Enquiry website

年审记录
Annual Inspection Status

年 月	年 月
2021年12月31日前年审有效	2022年12月31日前年审有效



互认标识



证书真伪年审验证

注: 每年12月31日前对上一年度信用状况进行年审, 可在二维码和网站查询年审状况, 未年审无效。
Note: The annual review should be done before December 31 of each year. This certificate will continue to be effective after the review. Please scan the QR code or check the website for the validity status of the certificate.



资信等级证书

Certificate of Credit Grade

长风国际编码:111010520090743373
Changfeng code

睿师育人信息科技有限公司集团有限公司

经评审，资信等级为：**AAA级**

After verification, the credit grade is **AAA**

评审标准:CF-315:8002
Rating standard

初次颁证:2020年09月07日
Date of issue

有效期至:2023年09月06日
Date of expiry

查询网址:www.315.vg
Enquiry website

年审记录
Annual Inspection Status

年 月	年 月
2021年12月31日前年审有效	2022年12月31日前年审有效



互认标识



证书真伪年审验证

注：每年12月31日前对上一年度信用状况进行年审，可在二维码和网站查询年审状况，未年审无效。
Note: The annual review should be done before December 31 of each year. This certificate will continue to be effective after the review. Please scan the QR code or check the website for the validity status of the certificate.



诚信企业家荣誉证书

Certificate of Integrity Entrepreneur

长风国际编码: 111010520090743373
Changfeng code

睿师育人信息科技有限公司集团有限公司

张虎

诚信企业家
Integrity Entrepreneur



互认标识



证书真伪年审验证

评审标准: CF-315:8006
Rating standard

初次颁证: 2020年09月07日
Date of issue

有效期至: 2023年09月06日
Date of expiry

查询网址: www.315.vg
Enquiry website

年审记录
Annual Inspection Status

年 月	年 月
2021年12月31日前年审有效	2022年12月31日前年审有效

注: 每年12月31日前对上一年度信用状况进行年审, 可在二维码和网站查询年审状况, 未年审无效。
Note: The annual review should be done before December 31 of each year. This certificate will continue to be effective after the review. Please scan the QR code or check the website for the validity status of the certificate.



诚信经理人荣誉证书

Certificate of Integrity Manager

长风国际编码: 111010520090743373
Changfeng code

睿师育人信息科技集团有限公司

张虎

诚信经理人
Integrity Manager



互认标识



证书真伪年审验证

评审标准: CF-315:8007
Rating standard

初次颁证: 2020年09月07日
Date of issue

有效期至: 2023年09月06日
Date of expiry

查询网址: www.315.vg
Enquiry website

年审记录
Annual Inspection Status

年 月	年 月
2021年12月31日前年审有效	2022年12月31日前年审有效

注: 每年12月31日前对上一年度信用状况进行年审, 可在二维码和网站查询年审状况, 未年审无效。
Note: The annual review should be done before December 31 of each year. This certificate will continue to be effective after the review. Please scan the QR code or check the website for the validity status of the certificate.